

Title (en)

Make-up container for compacted powder.

Title (de)

Schminkdose für eine kompakte Pudermasse.

Title (fr)

Boîtier de maquillage contenant de la poudre compactée.

Publication

**EP 0545817 A1 19930609 (FR)**

Application

**EP 92403259 A 19921203**

Priority

FR 9115175 A 19911206

Abstract (en)

Make-up container comprising a base (1), a lid (2) articulated on the base (1) by a spindle (3), and a closure (21). A platform (5), carrying the compacted (pressed) powder (11), is mounted in rotation in the base (1) and a rotary button (16) including a part (28) forming a cam interacting with the edge of the lid (2) is mounted in the base (1) and carries a toothing (22) engaging with a toothing (9) of the platform (5). A grid (14) is arranged in a stationary position above the platform (5) so as to scrape the surface of the powder (11) upon rotation of the button (16) after automatic opening of the closure (21) by the part (28) forming a cam. <IMAGE>

Abstract (fr)

Boîtier de maquillage comprenant un fond (1), un couvercle (2) articulé, sur le fond (1) par un axe (3), et un fermoir (21). Une plate-forme (5) portant la poudre compactée (11) est montée en rotation dans le fond (1) et un bouton rotatif (16) comportant une partie (28) formant came coopérant avec le bord du couvercle (2) est monté, dans le fond (1) et porte une denture (22) en prise avec une denture (9) de la plate-forme (5). Une grille (14) est disposée en position fixe au-dessus de la plate-forme (5) de manière à racler la surface de la poudre (11) lors de la rotation du bouton (16), après ouverture automatique du fermoir (21) par la partie (28) formant came. <IMAGE>

IPC 1-7

**A45D 33/00; E05B 17/00**

IPC 8 full level

**A45D 33/00 (2006.01); E05B 17/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A45D 33/00 (2013.01); E05B 17/0033 (2013.01)**

Citation (search report)

- [Y] BE 406005 A
- [Y] FR 2268142 A1 19751114 - OTH HABITATION [FR]
- [A] GB 2236673 A 19910417 - LIR FRANCE SA [FR]
- [AD] FR 646344 A 19310622
- [A] FR 2527058 A1 19831125 - YOSHIDA INDUSTRY CO [JP]
- [A] US 1632863 A 19270621 - ALBERT WEBER
- [A] EP 0453352 A1 19911023 - LIR FRANCE SA [FR]

Cited by

FR3067576A1; US10694830B2

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0545817 A1 19930609; FR 2684526 A1 19930611**

DOCDB simple family (application)

**EP 92403259 A 19921203; FR 9115175 A 19911206**